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P R O T O K Ó Ł  NR XXVII/16 

z sesji Rady Miejskiej w Kożuchowie 

odbytej w dniu 31 marca 2016 roku 

pod przewodnictwem Wiceprzewodniczącego Henryka Zielińskiego  

i Przewodniczącego Ireneusza Drzewieckiego 

 

W sesji uczestniczyło 15 radnych na stan 15. 

Lista obecności w załączeniu. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli:  

1/ Jagasek Paweł    - Burmistrz Kożuchowa 

2/ Ponikwia Kazimierz   - Sekretarz Gminy 

3/ Rajewska – Jaworowicz Joanna  - Skarbnik Gminy 

4/ Szczepankiewicz Katarzyna  - Radca Prawny 

5/ Kierownicy Wydziałów Urzędu Miejskiego, sołtysi, goście. /Lista obecności  

w załączeniu./  

 

Do pkt.1. 

Otwarcia sesji o godz. 14.30 dokonał Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zieliński 

witając radnych oraz gości. Stwierdził prawomocność obrad. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Podjęcie uchwał w sprawach: 

   2.1. odwołania Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kożuchowie (numer druku XXVII/1/16) 

   2.2. odwołania Wiceprzewodniczącego Rady Miejskie w Kożuchowie (numer druku 

          XXVII/2/16) 

3. Wybór Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kożuchowie. 

4. Wybór Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Kożuchowie. 

5. Przedsiębiorczość w Gminie, podjęte działania w sprawie zagospodarowania strefy 

    przemysłowej. 

6. Informacja o ulgach, zwolnieniach i umorzeniach podatkowych. 

7. Aktualna sytuacja na lokalnym rynku pracy. 

8. Sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. 

9. Interpelacje, wnioski i oświadczenia.  

10. Podjęcie uchwał w sprawach: 
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   10.1 wprowadzenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

           bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kożuchów w 2016 roku. /numer druku 

           XXVII/3/16/. 

   10.2. uzgodnienia projektu uchwały Sejmiku Województwa Lubuskiego w sprawie 

            wyznaczenia obszaru chronionego krajobrazu o nazwie „Dolina Śląskiej Ochli”.  

            /numer druku XXVII/4/16/. 

   10.3. wyrażenia zgody na podwyższenie bonifikaty od ceny nieruchomości wpisanej do 

            rejestru zabytków. /numer druku XXVII/5/16/. 

   10.4. sprzedaży nieruchomości w drodze bezprzetargowej. /numer druku XXVII/6/16/. 

   10.5.  nieodpłatnego nabycia nieruchomości na rzecz Gminy Kożuchów. /numer druku 

             XXVII/7/16/. 

   10.6.  nieodpłatnego nabycia nieruchomości na rzecz Gminy Kożuchów. /numer druku 

             XXVII/8/16/. 

   10.7. zamiany nieruchomości. /numer druku XXVII/9/16/. 

   10.8. zamiany nieruchomości. /numer druku XXVII/10/16/. 

   10.9. wyposażenia jednostki organizacyjnej w majątek Gminy Kożuchów. /numer druku 

            XXVII/11/16/. 

11. Sprawy różne. 

12.  Przyjęcie protokołów z Sesji Rady Miejskiej Nr XXIV, Nr XXV i Nr XXVI. 

13.  Zamknięcie obrad sesji. 

 

Porządek obrad został przyjęty większością głosów. /za- 13, przeciw- 0, wstrzymało się- 0, nie 

głosowało- 0/ 

Podczas głosowania obecnych 13 radnych. 

 

Prokopiak Alicja – mieszkanka Kożuchowa, złożyła wniosek w sprawie usytuowania stołów 

i miejsc siedzących radnych do poprzedniej formy, w której były umieszczone. Mieszkanka 

uzasadniła wniosek tym, że radni nie powinni być zwróceni tyłem do mieszkańców 

i zaproszonych gości.  

Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady poprosił, aby wnioski mieszkańców były 

składane w punkcie „Sprawy różne”. 

Następnie Wiceprzewodniczący Rady Zieliński Henryk odczytał porządek obrad. Po odczytaniu 

porządku obrad Wiceprzewodniczący poprosił przewodniczących Komisji Stałych 

o przedstawienie opinii w sprawie uchwał. 
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Pikulski Adrian – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa poinformował, że Komisji 

w miesiącu marcu nie obradowała. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych poinformował, że Komisja 

nie opiniowała uchwał w trakcie posiedzenia i przyjęła je do wiadomości. 

Jelinek Marcin – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że posiedzenie Komisji 

odbyło się przed wręczeniem projektów uchwał. 

Grzelak Dorota – Przewodnicząca Komisji Gospodarki i Budżetu poinformowała, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał. 

 

Do pkt. 2.1. 

Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie odwołania 

Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za – 8, przeciw – 5, wstrzymało się od 

głosu – 1, nie głosowało – 0/ 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15.  

 

Do pkt. 2.2. 

Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie odwołania 

Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej. 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za – 9, przeciw – 5, wstrzymało się od 

głosu – 1, nie głosowało – 0/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych. 

Następnie Wiceprzewodniczący Rady podziękował za współpracę Niezgodzkiemu Jackowi oraz 

Jakóbczak Tomaszowi. 

 

Do pkt. 3. 

Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady zapytał, czy radni mają uwagi do regulaminu 

głosowania na Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej. 

Jelinek Marcin – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, złożył wniosek o wykreślenie 

z regulaminu głosowania na Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej 

punktów nr 10. Radny zaproponował, aby Przewodniczący i Wiceprzewodniczący Rady 

Miejskiej zostali wybrani podczas obecnej sesji Rady Miejskiej. Następnie Przewodniczący 

Komisji Rewizyjnej, zgłosił literówkę w regulaminie głosowania. /Regulaminy w załączeniu/ 

Wniosek w sprawie zmiany regulaminu przyjęto jednogłośnie. /za – 15/ 
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Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady, poprosił o zgłaszanie kandydatów do pracy 

w Komisji Skrutacyjnej. Następnie Wiceprzewodniczący zgłosił na kandydata do pracy 

w Komisji Skrutacyjnej radnego Grzegorza Wajmana. 

Wajman Grzegorz – radny, wyraził zgodę na pracę w Komisji Skrutacyjnej. 

Marek Andrzej – radny, wyraził zgodę na pracę w Komisji Skrutacyjnej. 

Wajman Grzegorz – radny, zgłosił na kandydata do pracy w Komisji Skrutacyjnej radnego 

Andrzeja Nowocienia. 

Nowocień Andrzej – radny, nie wyraził zgody na pracę w Komisji Skrutacyjnej. 

Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady, zgłosił na kandydata do pracy w Komisji 

Skrutacyjnej radną Halinę Perdian. 

Perdian Halina – radna, wyraziła zgodę na pracę w Komisji Skrutacyjnej. 

Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady , odczytał skład Komisji Skrutacyjnej: 

- Grzegorz Wajman, 

- Andrzej Marek, 

- Halina Perdian,   

Skład Komisji został przyjęty większością głosów. /za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się od 

głosu – 0, nie głosowało – 1/ 

Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady, poprosił o zgłaszanie kandydatur na funkcję 

Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

Perdian Halina – radna, zgłosiła kandydaturę radnego Ireneusza Drzewieckiego.  

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych, wyraził zgodę na 

kandydaturę. 

Jakóbczak Tomasz – radny, zgłosił kandydaturę radnej Barbary Brzezińskiej.  

Brzezińska Barbara – radna, nie wyraziła zgody na kandydaturę.  

Nowocień Andrzej – radny, zgłosił kandydaturę radnego Tomasza Jakóbczaka. 

Jakóbczak Tomasz – radny, wyraził zgodę na kandydaturę.  

 

Propozycja kandydatur została przyjęta jednogłośnie. /za – 14/ 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 

 

Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady, ogłosił 10 minut przerwy podczas której 

Komisja Skrutacyjna przygotowała dokumenty niezbędne do przeprowadzenia głosowania. 

Komisja Skrutacyjna ze swojego składu wybrała radnego Grzegorza Wajmana na 

przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej. 
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Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady, wznowił obrady. 

Wajman Grzegorz – Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej, odczytał regulamin głosowania na 

Przewodniczącego Rady Miejskiej. Następnie przeprowadził głosowanie na funkcję 

Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kożuchowie. 

Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady, ogłosił przerwę podczas której Komisja 

Skrutacyjna ustaliła wyniki głosowania. 

Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady, wznowił obrady. 

Wajman Grzegorz – Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej, odczytał protokół 

z przeprowadzonego głosowania. W wyniku głosowania Przewodniczącym Rady Miejskiej 

został wybrany radny Ireneusz Drzewiecki. /Protokół w załączeniu/ 

Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady, złożył wniosek o wprowadzenie do porządku 

obrad projektu uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej. /numer druku 

XXVII/12/16/ 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie. /za-15/ 

Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady, odczytał projekt uchwały. 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za – 13, przeciw – 0, wstrzymało się od 

głosu – 2, nie głosowało – 0/ 

Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady, przekazał prowadzenie obrad sesji 

Przewodniczącemu Rady Miejskiej Ireneuszowi Drzewieckiemu. 

 

Do pkt. 4. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, podziękował radnym za wybór na 

Przewodniczącego Rady Miejskiej. Następnie Przewodniczący złożył wniosek, aby Komisja 

Skrutacyjna pracowała w niezmienionym składzie. 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie. /za – 15/ 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, poprosił o zgłaszanie kandydatur na 

funkcję Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej. 

Jakóbczak Tomasz – radny, zgłosił kandydaturę radnego Adriana Pikulskiego. 

Pikulski Adrian – radny, nie wyraził zgody na kandydaturę.  

Pikulski Adrian – radny, zgłosił kandydaturę radnego Marcina Jelinka. 

Jelinek Marcin – radny, wyraził zgodę na kandydaturę. 

Perdian Halina – radna, zgłosiła kandydaturę radnej Barbary Brzezińskiej. 

Brzezińska Barbara – radna, wyraziła zgodę na kandydaturę. 

 

Propozycja kandydatur została przyjęta jednogłośnie. /za – 15/ 
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Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, ogłosił 10 minut przerwy podczas 

której Komisja Skrutacyjna przygotowała dokumenty niezbędne do przeprowadzenia 

głosowania. 

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, wznowił obrady.  

Wajman Grzegorz – Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej, odczytał regulamin głosowania na 

Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej. Następnie przeprowadził głosowanie na funkcję 

Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Kożuchowie. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, ogłosił przerwę podczas której 

Komisja Skrutacyjna ustaliła wyniki głosowania. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, wznowił obrady. 

Wajman Grzegorz – Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej, odczytał protokół 

z przeprowadzonego głosowania. W wyniku głosowania Wiceprzewodniczącym Rady Miejskiej 

został wybrany radny Marcin Jelinek. /Protokół w załączeniu/ 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, złożył wniosek o wprowadzenie do 

porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej. 

/numer druku XXVII/13/16/ 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie. /za-15/ 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały. 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się od 

głosu – 0, nie głosowało – 1/ 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady, podziękował radnym za wybór na 

Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej. 

 

Do pkt. 5. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił informację w sprawie przedsiębiorczości 

w Gminie oraz podjętych działań w sprawie zagospodarowania strefy przemysłowej. 

Jakóbczak Tomasz – radny zapytał, czy omawiany temat zagospodarowania strefy 

przemysłowej dotyczy strefy przy ulicy Inwestycyjnej w Kożuchowie. Następnie radny poprosił 

o szczególną informację w sprawie przygotowań strefy przemysłowej pod inwestycje. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa poinformował, że część prac mających na celu 

uporządkowanie terenu została już zrealizowana. Burmistrz dodał, że zostało wysłane pismo 

w sprawie pozwolenia na wyrównanie terenu. Następnie Burmistrz dodał, że strefa przemysłowa 

zostanie jak najlepiej przygotowana, aby potencjalny przedsiębiorca był nią zainteresowany oraz 

aby nie musiał ponosić dodatkowym kosztów.  
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Jakóbczak Tomasz – radny zaznaczył, że gmina dostała nakaz uprzątnięcia terenu z własnych 

środków. Radny stwierdził, że gmina powinna przygotować pod inwestycje przynajmniej jedną 

działkę, aby móc ją zaprezentować potencjalnemu przedsiębiorcy. Radny dodał, że w budżecie 

gminy powinny być zabezpieczone środki na zbadanie gruntów georadarem oraz na wyznaczenie 

działek przez geodetę. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa poinformował, że działki na strefie przemysłowej 

zostały już wyznaczone.  

Jakóbczak Tomasz – radny, zwrócił się z prośbą do Burmistrza Kożuchowa o przygotowanie 

przynajmniej jednej działki dla potencjalnego przedsiębiorcy.  

Podczas wypowiedzi radny upomniał radnego Zdzisława Szukiełowicz o nie przeszkadzanie 

podczas udzielanej wypowiedzi.  

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady, przywołał do porządku radnego Tomasza 

Jakóbczaka. 

Jakóbczak Tomasz – radny, poprosił Przewodniczącego Rady, aby zobowiązał radnych do 

słuchania udzielanych wypowiedzi. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że cały czas pracuje nad poprawieniem stanu 

strefy przemysłowej. Burmistrz oznajmił, że większa część terenu została już wyrównana 

i uprzątnięta. Burmistrz dodał, że aby wyrównać teren do poziomu zero, gmina musiałaby 

ponieść kolosalne koszty, na które gmina nie może sobie pozwolić. Burmistrz oznajmił, że 

wszystkie sprawy dotyczące strefy przemysłowej zostały szczegółowo omówione na Społecznej 

Radzie Gospodarczej przy Burmistrzu Kożuchowa.  Następnie Burmistrz dodał, że przez ostatni 

rok strefa przemysłowa przeszła duże zmiany.  

Prokopiak Alicja – mieszkanka Kożuchowa zapytała,  jakie media zostały doprowadzone do 

działek przy strefie ekonomicznej.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa odpowiedział, że działki wyposażone są w wodę, gaz 

oraz prąd.  

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady zapytał, jak wygląda sprawa dotycząca 

zwiększenia mocy prądu przy działkach na strefie przemysłowej. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że po wstępnych rozmowach z firmą Enea 

w Poznaniu, jest deklaracja współpracy w tym zakresie, pod warunkiem znalezienia 

potencjalnego przedsiębiorcy. Burmistrz dodał, że firma Enea nie zainwestuje około 

3 000 000 zł., jeżeli nie będzie potencjalnego inwestora. 

Jakóbczak Tomasz – radny zauważył, że był organizatorem spotkania z firma Enea. Następnie 

radny dodał, że Prezes firmy Enea w Zielonej Górze wspomniał o tymczasowym doprowadzeniu 

prądu o zwiększonej mocy, natomiast jeżeli chodzi o dociągnięcie oraz zainwestowanie, 
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to gmina dostała zapytania od inwestorów w tej sprawie. Radny dodał, że posiada sporządzone 

przez siebie listy intencyjne potencjalnych inwestorów.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że w swoich poprzednich wypowiedziach 

wspomniał już o rozmowie z Prezesem firmy Enea. Następnie Burmistrz dodał, że również 

posiada listy intencyjne potencjalnych inwestorów przygotowane przez radnego, jednak żaden 

z podanych inwestorów się nie zgłosił, natomiast pojawili się nowi potencjalni inwestorzy. 

Burmistrz dodał, że radny Tomasz Jakóbczak jako członek Społecznej Rady Gospodarczej przy 

Burmistrzu Kożuchowa dostał upoważnienie, aby przeprowadzać rozmowy z potencjalnymi 

inwestorami.  

Niezgodzki Jacek – radny wyjaśnił, że Prezes firmy Enea oznajmił, że prace mające na celu 

zwiększenie mocy prądu na strefie będą trwały około półtora roku. Radny wyraził obawy, że 

długi okres oczekiwania może zniechęcić potencjalnego inwestora. Radny oznajmił, że prace 

związane z zwiększeniem prądu na strefie powinny się już odbywać, aby nie marnować 

kolejnych lat.   

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że firma Enea jest w stanie zagwarantować 

zwiększenie mocy prądu przez około półtora roku, w przypadku znalezienia potencjalnego 

inwestora, aby firma w tym czasie mogła powstać.  

Brzezińska Barbara – radna zwróciła uwagę, aby radni słuchali swoich wypowiedzi, aby 

uniknąć nieporozumień. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady, poprosił obecnych członków Społecznej Rady 

Gospodarczej przy Burmistrzu Kożuchowa, aby w skrócie przedstawili przebieg spotkania oraz 

wstępne ustalenia Komisji.  

Jakóbczak Tomasz – radny, jako przewodniczący Społecznej Rady Gospodarczej przy 

Burmistrzu Kożuchowa oznajmił, że podczas spotkania wybrano przewodniczącego Komisji 

oraz omówiono temat oczyszczenia strefy przemysłowej i przygotowania jej dla potencjalnych 

inwestorów. Radny dodał, że na spotkaniu sporządzono pismo do Generała Broni dr. Mirosława 

Różańskiego w sprawie możliwości przekształcenia działki pod strefę ekonomiczną. Radny 

dodał, że na spotkaniu został również poruszony temat turystyki i rekreacji w gminie Kożuchów. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady zapytał, czym na kolejnym spotkaniu będzie 

zajmowała się  Społeczna Rada Gospodarcza przy Burmistrzu Kożuchowa.  

Jakóbczak Tomasz – radny, jako przewodniczący Społecznej Rady Gospodarczej przy 

Burmistrzu Kożuchowa oznajmił, że tematem kolejnego spotkania będzie rozmowa 

z potencjalnym inwestorem. Radny dodał, że jest to przedsiębiorca, który działa już na terenie 

gminy Kożuchów. Radny oznajmił, że rozmowy będą dotyczyć możliwości budowy hali przy 

strefie ekonomicznej, następnie zostanie zaprezentowana strefa potencjalnemu inwestorowi. 
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Radny następnie dodał, że po wstępnych rozmowach Prezes firmy Enea zadeklarował możliwość 

tymczasowego zwiększenia zasilenie prądu przez okres półtora roku, w którym to czasie będzie 

możliwa inwestycja dociągnięcia prądu na strefę przemysłową.  

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady zapytał, jakie są szanse na pozyskanie 

potencjalnego inwestora, z którym będą przeprowadzane wstępne rozmowy. 

Jakóbczak Tomasz – radny oznajmił, że ze wszystkich sił postara się, aby pozyskać 

potencjalnego inwestora. Radny dodał, że warunkiem zdobycia inwestora jest współpraca 

radnych i Burmistrza w sprawie zagospodarowania strefy przemysłowej.  

Niezgodzki Jacek – radny, wyraził obawy z powodu możliwości wykorzystania całego zasilenia 

prądu przez pierwszego potencjalnego inwestora. Radny dodał, że w takim przypadku drugi 

potencjalny inwestor musiałby czekać półtora roku na podłączenie prądu. Zdaniem radnego, 

takie przyłącze powinno być wykonane przed pojawieniem się potencjalnego inwestora.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że możliwość tymczasowego zwiększenia 

zasilenia prądu przez okres powstawania potencjalnych przedsiębiorstw na strefie, w zupełności 

wystarczy do czasu dociągnięcia stałego zasilania.  

Prokopiak Alicja – mieszkanka Kożuchowa, zapytała o możliwość dojazdu i wyjazdu 

samochodów ciężarowych ze strefy przemysłowej przy ulicy Inwestycyjnej. Mieszkanka za 

przykład podała wąski wjazd i wyjazd od ulicy Garbarskiej (Zygmuntowskiej).  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że dojazd i wyjazd ze strefy przemysłowej 

zapewniony jest od ulicy Zielonogórskiej, który to spełnia odpowiednie warunki dla transportu 

samochodów ciężarowych. 

 

Do pkt. 6. 

Rajewska – Jaworowicz Joanna – Skarbnik Gminy, przedstawiła informację dotyczącą 

informacji o ulgach, zwolnieniach i umorzeniach podatkowych. /informacja w załączeniu/ 

Prokopiak Alicja – mieszkanka Kożuchowa zapytała, czy będzie wywieszona lista osób, 

którym umorzono opłaty podatkowe.  

Rajewska – Jaworowicz Joanna – Skarbnik Gminy oznajmiła, że zgodnie z ustawą informacja 

dotycząca przyznanych ulg i umorzeń podatkowych, zostanie umieszczona na tablicy ogłoszeń 

Urzędu Miejskiego oraz na stronie internetowej miasta do końca maja br.  

 

Do pkt. 7. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, w imieniu Pani Elżbiety Ściopko – Moszkowicz, 

Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Nowej Soli, przedstawił informację dotyczącą 

aktualnej sytuacji na lokalnym rynku pracy. /informacja w załączeniu/  
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Jakóbczak Tomasz – radny zauważył, że największe bezrobocie na lokalnym rynku pracy 

dotyczy kobiet. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, potwierdził wypowiedź radnego. Następnie Burmistrz 

dodał, że przedsiębiorstwa takie jak Ante–Holz oraz Jarzyny – Meyer poszukują do pracy kobiet.  

Prokopiak Alicja – mieszkanka Kożuchowa, zapytała dlaczego Burmistrz Kożuchowa zatrudnia 

pracowników z poza gminy, skoro gmina Kożuchów posiada wysoką liczbę bezrobotnych 

kobiet.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że w ostatnim czasie spółka P.U.K. USKOM 

zatrudniła kilka pań z terenu gminy Kożuchów. 

Prokopiak Alicja – mieszkanka Kożuchowa, za przykład zatrudnienia pracownika z poza gminy 

Kożuchów podała Panią Dyrektor Centrum Kultury Zamek. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że pytanie pozostawi bez odpowiedzi, 

ponieważ pytanie notorycznie zadawane jest przez mieszkankę Kożuchowa i dotyczy jednego 

przypadku takiego zatrudnienia.   

Prokopiak Alicja – mieszkanka Kożuchowa, stwierdziła że przez tydzień czasu próbowała 

umówić się na spotkanie z Panią Dyrektor Centrum Kultury Zamek, jednak spotkanie nie doszło 

do skutku, ponieważ zdaniem mieszkanki Pani Dyrektor była nieuchwytna.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że również słyszał, że zdaniem mieszkanki 

Pani Alicji Prokopiak jest niedostępny dla mieszkańców. 

 

Do pkt. 8. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił sprawozdanie z prac Burmistrza między 

sesjami. /informacja w załączeniu/ 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady, poprosił o przedstawienie informacji w sprawie 

przygotowania gminy Kożuchów do przyjęcia programu 500+. 

 Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że gmina sprawnie przygotowała się na 

przyjęcie programu 500+. Burmistrz dodał, że Ośrodek Pomocy Społecznej został przeniesiony 

do biurowca po byłej firmie Zaset przy ulicy 1 Maja, gdzie zostały przygotowane pokoje do 

obsługi interesantów z wnioskami 500+. Następnie Burmistrz dodał, że dzięki możliwości 

poboru 0,2 % z kwoty pozyskanej na świadczenia, zostały zatrudnione dodatkowe dwie osoby, 

które usprawnią i przyspieszą działania związane z funkcjonowaniem programu 500+. Na 

zakończenie wypowiedzi Burmistrz poinformował, że na spotkaniu zrzeszającym gminy 

z województwa lubuskiego, Wojewoda Lubuski pochwalił gminy za sprawne przygotowanie się 

do wdrożenia programu 500+.  
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Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady zapytał, czy przyznane środki dla programu 500+ 

w pełni pokryją zapotrzebowanie mieszkańców z terenu gminy Kożuchów.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że przyznane środki na program 500+ dla 

mieszkańców z terenu gminy Kożuchów są wystarczające. Burmistrz dodał, że w późniejszym 

czasie może ulec zmniejszeniu zatrudnienie pracowników zajmujących się ww. programem. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady, poprosił o przedstawienie wstępnych kalkulacji 

dotyczących zainteresowanych mieszkańców programem 500+.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że na podstawie podanych informacji przez 

Panią Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Kożuchowie, liczba dzieci na które rodzice 

będą mogli ubiegać się o wsparcie wynosi około 3 500 tys., czyli 12 000 000 zł. w skali roku. 

Burmistrz podkreślił, że liczby dotyczą miejscowości Kożuchów. Następnie Burmistrz dodał, że 

wszystko zależy od ilości złożonych wniosków oraz czy wszystkie zweryfikowane osoby będą 

mogły korzystać z programu 500+. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady zapytał, czy o możliwości otrzymania wparcia 

decyduje miejsce zamieszkania, czy zameldowania.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa wyjaśnił, że o możliwości uzyskania wsparcia 

z programu 500+ decyduje miejsce zamieszkania.  

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady zwrócił uwagę, że miesięczna szacunkowa kwota 

na program 500+ w gminie Kożuchów wynosi 1 000 000 zł.  

 

Do pkt. 9. 

Jakóbczak Tomasz – radny, złożył wniosek o przesunięcie środków w budżecie gminy na 

wykonanie przepustu przy ulicy Zygmuntowskiej w Kożuchowie oraz wniosek dotyczący 

wykonania wiaty przystankowej przy ulicy Nowosolnej. Radny oznajmił, że wnioski zostały 

zgłoszone również na posiedzeniu Komisji Spraw Społecznych oraz na Komisji Gospodarki 

i Budżetu. Radny zgłosił również interpelację w sprawie przygotowania wyznaczonego terenu na 

strefie przemysłowej przy ulicy Inwestycyjnej, poprzez wykonanie badań geologicznych oraz 

wyrównanie terenu dla potencjalnego inwestora.  

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady poprosił radnych o składanie wniosków 

i interpelacji w formie pisemnej.  

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady poinformował, że zgodnie z § 20 pkt. 1 statutu 

Gminy Kożuchów wnioski, oświadczenia i interpelacje zgłaszają radni Rady Miejskiej. 

Przewodniczący oznajmił, że mieszkańcy będą mieli możliwość wypowiedzi w punkcie „Sprawy 

różne”.  
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Niezgodzki Jacek – radny, złożył wniosek w sprawie przywrócenia poprzedniej formy 

ustawienia stołów na sali radnych. Radny uzasadnił, że czuje się niekomfortowo siedząc tyłem 

do mieszkańców.  

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady również stwierdził, że jest to niekomfortowa 

sytuacja. Wiceprzewodniczący dodał, że w poprzedniej kadencji zabiegał razem z radnym 

Jackiem Niezgodzkim o ustawienie stołów tak, aby radni nie siedzieli tyłem do mieszkańców. 

Wiceprzewodniczący zaproponował, aby rozpatrzyć wniosek jako formalny. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady oznajmił, że wniosek dotyczący ustawienia 

stołów nie może być rozpatrzony jako wniosek formalny. Przewodniczący zaproponował, aby 

sprawa została poddana dyskusji w gronie radnych na planowanym spotkaniu. Przewodniczący 

dodał również, że jest to niekomfortowa sytuacja, która między innymi utrudnia słuchanie 

wypowiedzi innych osób. 

Jakóbczak Tomasz – radny skierował zapytanie, czy są prowadzone prace związane ze 

zbadaniem podziemnych przejść z Centrum Kultury Zamek do Kościoła pw. Matki Bożej 

Gromnicznej w Kożuchowie. Radny uzasadnił, że wykrycie i ujawnienie tajemnych przejść 

mogłoby stać się atrakcją turystyczną. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady złożył wnioski w sprawie przekazania Radzie 

Miejskiej kopii protokołu z kontroli przeprowadzonej w Centrum Kultury Zamek w Kożuchowie 

przez Państwową Inspekcję Pracy, wywołanej skargą jednego z pracowników i przekazanie 

wyników opinii publicznej poprzez zamieszczenie na BIP-ie. Następnie Wiceprzewodniczący 

zwrócił się z prośbą wszczęcia procesu przeprowadzenia konsultacji społecznych w zakresie 

zmian w regulaminie przeprowadzania konsultacji w sprawie Kożuchowskiego Budżetu 

Obywatelskiego na 2017 rok. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa wyjaśnił, że nie ma potrzeby zmiany regulaminu 

Kożuchowskiego Budżetu Obywatelskiego, ponieważ obecny regulamin został w pełni 

dopracowany.  

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady zapytał, jeśli inicjatywa zmiany regulaminu 

Kożuchowskiego Budżetu Obywatelskiego zostanie zgłoszona przez radnych Rady Miejskiej, to 

czy sprawa zostanie rozpatrzona przez Burmistrza. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa wyjaśnił, że każda zgłoszona inicjatywa podlega 

rozpoznaniu przez Burmistrza.  

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady, poprosił o ograniczenie komentarzy dotyczących 

składanych wniosków. 
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Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady złożył wniosek dotyczący prośby sporządzenia 

pełnego zestawu kosztów poniesionych przez gminę w celu wykonania prac remontowych 

i adaptacyjnych budynku przy ulicy 1 Maja 40.  

Następnie Wiceprzewodniczący zgłosił wniosek w sprawie prośby o wyjaśnienie sprawy 

odnośnie wieży ciśnień i wcześniejszych informacji przekazywanych radnym na sesji przez 

Prezesa P.U.K. USKOM.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że wieża ciśnień w ciągu dwóch ostatnich 

tygodni została podłączona do funkcjonowania wodociągów. Następnie Burmistrz dodał, że 

wieża ciśnień nie będzie punktem widokowym.  

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady, skierował zapytanie do Prezesa P.U.K. USKOM, 

czy chciałby odnieść się do złożonego wniosku.  

Trojanowski Sławomir - Prezes P.U.K. USKOM wyjaśnił, że informacje pojawiające się na 

temat wieży ciśnień, spowodowane były procesem inwestycyjnym i pojawiającymi się różnymi 

koncepcjami i możliwościami w tej sprawie. Prezes wytłumaczył, że po ostatniej sesji Rady 

Miejskiej zostały przeprowadzone szczegółowe badania rozkładu ciśnień na sieci wodociągowej, 

dzięki którym udało opracować się kompromis, który zapewnia funkcjonowanie wieży ciśnień.  

Pikulski Adrian – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa, przychylił się do wniosku 

złożonego przez Wiceprzewodniczącego Rady Marcina Jelinka w sprawie zmiany regulaminu 

Kożuchowskiego Budżetu Obywatelskiego. Radny uzasadnił, że obecnie tereny wiejskie są 

pokrzywdzone i nie mają szans na wygraną w starciu z miastem Kożuchów. Następnie radny 

poprosił o informację dotyczącą przeniesienia gminnej jednostki organizacyjnej Ośrodka Opieki 

Społecznej do biurowca po byłej firmie Zaset.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że obecnie trwają przenosiny Ośrodek Opieki 

Społecznej do biurowca po byłej firmie Zaset.  

Niezgodzki Jacek – radny skierował zapytanie do Prezesa P.U.K. USKOM, dlaczego zostało 

zmienione zastosowanie wieży ciśnień, skoro miała pełnić funkcję zbiornika 

przeciwpożarowego. 

Trojanowski Sławomir - Prezes P.U.K. USKOM wyjaśnił, że wieża ciśnień nadal będzie pełnić 

funkcję zbiornika przeciwpożarowego, tak jak było to zakomunikowane na poprzedniej sesji 

Rady Miejskiej. Natomiast zmiana dotycząca funkcjonowania wieży ciśnień, jako lepszego 

przepływu wody wynikła, iż wykonawca po wykonaniu szczegółowych pomiarów wypracował 

powstały kompromis ciśnienia, który umożliwi funkcjonowanie wieży ciśnień.  
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Do pkt. 10. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 

projekty uchwał w sprawach: 

- przyznania stypendiów dla osób zajmujących się twórczością artystyczną i upowszechnianiem 

kultury w 2016 roku /numer druku XXVII/14/16/; 

- zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2016 rok /numer druku XXVII/15/16/. 

 

Projekt uchwały numer druku XXVII/14/16/ został wprowadzony do porządku obrad 

jednogłośnie. /za – 15/ 

Projekt uchwały numer druku XXVII/15/16/ został wprowadzony do porządku obrad 

większością głosów. /za – 14, przeciw – 1, wstrzymało się od głosu – 0, nie głosowało – 0/ 

 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady, złożył wniosek o wprowadzenie do porządku 

obrad projektu uchwały w sprawie skargi Pani Jadwigi Osikowskiej na Dyrektora Centrum 

Kultury Zamek w Kożuchowie. /numer druku XXVII/16/16/.  

 

Projekt uchwały numer druku XXVII/16/16/ został wprowadzony do porządku obrad 

jednogłośnie. /za – 15/ 

 

Do pkt. 10.1. 

Ponikwia Kazimierz – Sekretarz Gminy, w imieniu Burmistrz Kożuchowa przedstawił projekt 

uchwały w sprawie wprowadzenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kożuchów w 2016 roku. /numer druku 

XXVII/3/16/. 

Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady, przedstawił opinie Komisji. /Opinie 

w załączeniu/. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady, odczytał projekt uchwały.  

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 15/ 

 

Do pkt. 10.2. 

Ponikwia Kazimierz – Sekretarz Gminy, w imieniu Burmistrz Kożuchowa przedstawił projekt 

uchwały w sprawie uzgodnienia projektu uchwały Sejmiku Województwa Lubuskiego 

w sprawie wyznaczenia obszaru chronionego krajobrazu o nazwie „Dolina Śląskiej Ochli”. 

/numer druku XXVII/4/16/.  
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Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady, odczytał projekt uchwały.  

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 15/ 

 

Do pkt. 10.3. 

Ponikwia Kazimierz – Sekretarz Gminy, w imieniu Burmistrz Kożuchowa przedstawił projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie bonifikaty od ceny nieruchomości 

wpisanej do rejestru zabytków. /numer druku XXVII/5/16/. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady, odczytał projekt uchwały.  

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się od 

głosu – 1, nie głosowało – 0/ 

 

Do pkt. 10.4. 

Ponikwia Kazimierz – Sekretarz Gminy, w imieniu Burmistrz Kożuchowa przedstawił projekt 

uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości w drodze bezprzetargowej. /numer druku 

XXVII/6/16/. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady, odczytał projekt uchwały.  

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za – 13, przeciw – 0, wstrzymało się od 

głosu – 2, nie głosowało – 0/ 

 

Do pkt. 10.5. 

Ponikwia Kazimierz – Sekretarz Gminy, w imieniu Burmistrz Kożuchowa przedstawił projekt 

uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości na rzecz Gminy Kożuchów. /numer 

druku XXVII/7/16/. 

Brzezińska Barbara – radna zapytała, czy jest możliwość podania danych osobowych osoby, 

która nabywa nieodpłatnie nieruchomość.  

Ponikwia Kazimierz – Sekretarz Gminy oznajmił, że obecnie nie posiada takiej informacji.  

Andrzej Marek – radny wyjaśnił, że osoba która nieodpłatnie nabywa nieruchomość to Pan 

Julian Adamowski. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady zwrócił uwagę, że w poprzednim roku podobny 

wniosek został złożony i następnie wycofany przez wnioskodawcę. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady, odczytał projekt uchwały.  

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 15/ 
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Do pkt. 10.6. 

Ponikwia Kazimierz – Sekretarz Gminy, w imieniu Burmistrz Kożuchowa przedstawił projekt 

uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości na rzecz Gminy Kożuchów. /numer 

druku XXVII/8/16/. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady, odczytał projekt uchwały.  

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 15/ 

 

Do pkt. 10.7. 

Ponikwia Kazimierz – Sekretarz Gminy, w imieniu Burmistrz Kożuchowa przedstawił projekt 

uchwały w sprawie zamiany nieruchomości. /numer druku XXVII/9/16/. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady, odczytał projekt uchwały.  

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się od 

głosu – 1, nie głosowało – 0/ 

 

Do pkt. 10.8. 

Ponikwia Kazimierz – Sekretarz Gminy, w imieniu Burmistrz Kożuchowa przedstawił projekt 

uchwały w sprawie zamiany nieruchomości. /numer druku XXVII/10/16/. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady, odczytał projekt uchwały.  

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 15/ 

 

Do pkt. 10.9. 

Ponikwia Kazimierz – Sekretarz Gminy, w imieniu Burmistrz Kożuchowa przedstawił projekt 

uchwały w sprawie wyposażenia jednostki organizacyjnej w majątek Gminy Kożuchów. /numer 

druku XXVII/11a/16/. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady, odczytał projekt uchwały.  

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 15/ 

 

Do pkt. 10.10. 

Ponikwia Kazimierz – Sekretarz Gminy, w imieniu Burmistrz Kożuchowa przedstawił projekt 

uchwały w sprawie przyznania stypendiów dla osób zajmujących się twórczością artystyczną 

i upowszechnianiem kultury w 2016 roku. /numer druku XXVII/14/16/. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady, odczytał projekt uchwały.  

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 15/ 
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Do pkt. 10.11. 

Rajewska – Jaworowicz Joanna – Skarbnik Gminy, przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2016 rok. /numer druku XXVII/15/16/. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady, zapytał jakie jest uzasadnienie nie uzyskania 

dofinansowania przez dwie jednostki Ochotniczej Straży Pożarnej w Lasocinie i Mirocinie 

Górnym.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa wyjaśnił, że jednostka Ochotniczej Straży Pożarnej 

w Lasocinie nie wyraziła potrzeb na dofinansowanie, natomiast jednostka Ochotniczej Straży 

Pożarnej w Mirocinie Górnym na dzień dzisiejszy, zdaniem Burmistrza nie potrzebuje 

dofinansowania. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady, zapytał czy nie wykorzystane środki w tym 

paragrafie wynoszą 25 000 zł.  

Rajewska – Jaworowicz Joanna – Skarbnik Gminy, odpowiedziała twierdząco.  

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady zaproponował, aby w tym przypadku nie 

wykorzystane środki przeznaczyć między innymi na realizację złożonych wniosków przez 

radnego Tomasza Jakóbczaka. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa wyjaśnił, że gmina Kożuchów musi zabezpieczyć 

potrzebne środki na inne cele, ponieważ gminie Kożuchów została odjęta subwencja w kwocie 

200 000 zł. na cele oświatowe i gmina będzie musiała zabezpieczyć potrzebne środki w budżecie 

gminy. Następnie Burmistrz dodał, że pojawiła się lista rankingowa, gdzie gmina Kożuchów 

uzyskała dotację w kwocie 47 000 zł. na wykonanie podjazdu przy Szkole Podstawowej Nr 2 

w Kożuchowie i w tym przypadku również będzie potrzeba zabezpieczenia środków.  

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady, odczytał projekt uchwały.  

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 15/ 

 

Do pkt. 10.12. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady zaproponował, aby projekt uchwały został 

przedstawiony przez Wiceprzewodniczącą Komisji Rewizyjnej Barbarę Brzezińską.  

Brzezińska Barbara – Wiceprzewodnicząca Komisji Rewizyjnej, przedstawiła projekt uchwały 

w sprawie skargi Pani Jadwigi Osikowskiej na Dyrektora Centrum Kultury Zamek 

w Kożuchowie.  /numer druku XXVII/16/16/. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady wyjaśnił, że Komisja Rewizyjna nie jest organem 

kompetentnym do rozpatrzenia skargi w sprawie mobbingu. Wiceprzewodniczący oznajmił, że 

Komisja Rewizyjna zauważyła problematykę związaną z Centrum Kultury Zamek 

w Kożuchowie i w tej kwestii złożono interpelacje do Burmistrza Kożuchowa o przekazanie 
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protokołu pokontrolnego sporządzonego przez Państwową Inspekcję Pracy. Następnie 

Wiceprzewodniczący zaproponował, aby w najbliższym czasie Komisja Rewizyjna udała się na 

kontrolę do Centrum Kultury Zamek w Kożuchowie. 

Brzezińska Barbara – Wiceprzewodnicząca Komisji Rewizyjnej stwierdziła, że zgadza się że 

Komisja Rewizyjna nie jest kompetentna do rozpatrzenia złożonej skargi w sprawie mobbingu, 

jednak posiada wątpliwości do projektu uchwały, ponieważ w pierwszej wersji Komisja 

postulowała o przesunięcie terminu rozpatrzenia skargi, natomiast w chwili obecnej Komisja 

chce zakończyć sprawę podjęciem uchwały uzasadniając, że Komisja Rewizyjna nie jest 

kompetentna do rozpatrzenia skargi.  

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady, odczytał projekt uchwały.  

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za – 10, przeciw – 0, wstrzymało się od 

głosu – 5, nie głosowało – 0/ 

 

Do pkt. 11. 

Brzezińska Barbara – radna, podziękowała radnym za oddanie głosów przy wyborze na 

Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Kożuchowie. Następnie radna zaprosiła radnych do 

współpracy bez jakichkolwiek podziałów, aby wspólnie działać w interesie mieszkańców.   

Szukiełowicz Zdzisław – radny wyjaśnił, że Burmistrz Kożuchowa nie jest władny w sprawie 

zlecenia i przeprowadzenia prac badawczo – naukowych w Kościele pw. Matki Bożej 

Gromnicznej w Kożuchowie, ponieważ takie prace są kierowane przez Proboszcza parafii oraz 

przez Prezesa Towarzystwa Przyjaciół Ziemi Kożuchowskiej z inicjatywy Towarzystwa. 

Jakóbczak Tomasz – radny, podziękował za zwrócenie uwagi oznajmiając, że wnioski złożył 

już w formie pisemnej do Burmistrza Kożuchowa i chciałby w tej sprawie uzyskać odpowiedź 

od Burmistrza Kożuchowa.  

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady, podziękował członkom Komisji Rewizyjnej za 

owocną współpracę, jednocześnie składając rezygnację z pełnienia funkcji Przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej. Wiceprzewodniczący dodał, że rezygnacja zostanie złożona w najbliższym 

czasie w formie pisemnej do Biura Rady. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady oznajmił, że zgodnie z ustawą o samorządzie 

gminnym, Wiceprzewodniczący Rady nie może być członkiem Komisji Rewizyjnej, więc 

rezygnacja w tym przypadku jest uzasadniona. 

 

Do pkt. 12. 

Protokół z sesji Rady Miejskiej Nr XXIV-  został przyjęty większością głosów. /za –13, przeciw-

0, wstrzymało się od głosu – 2, nie głosowało – 0/ 
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Protokół z sesji Rady Miejskiej Nr XXV-  został przyjęty większością głosów. /za –13, przeciw-

0, wstrzymało się od głosu – 2, nie głosowało – 0/ 

 

Protokół z sesji Rady Miejskiej Nr XXVI-  został przyjęty większością głosów. /za –13, przeciw-

0, wstrzymało się od głosu – 2, nie głosowało – 0/ 

 

Do pkt. 13. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął obrady dziękując 

wszystkim za udział w sesji. Sesję zakończono o godzinie 17:30. 

 

 

     Protokołowała                         Przewodniczący  Rady Miejskiej 

  

 Magdalena Ozgowicz           Ireneusz Drzewiecki 

 

 


